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Jegyzőkönyv 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. május 22-én 
a Községháza nagytermében megtartott rendkívüli üléséről 

 
 
Jelen vannak: Schuszter Gergely polgármester 

Rácz Balázs alpolgármester 
Balogh Arnó képviselő 
Héder Tamás képviselő 
Dr. Hidas András képviselő 
Nagy Ákos képviselő 
Pásztor Andrea képviselő 

 

Dr. Németh József jegyző 
 
Schuszter Gergely: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 7 fővel 
határozatképes. 
Ismerteti a napirendi pontokat. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat. 
 

Napirendi pontok: 
 

1. A Dunabogdányi Vízmű és Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi beszámolója 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

2. A sportpálya környezetrendezési fejlesztési tervének bemutatása. Tájékoztató a Dunabogdány SE 
működéséről, 2023. évi támogatása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

3. A Művelődési Ház nagytermének a szomszédos házat érintő áthallásos zajproblémájának ügye 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

4. Közútkezelői hozzájárulás iránti kérelmek 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

 
1. napirendi pont: A Dunabogdányi Vízmű és Szolgáltató Nonprofit Kft. 2022. évi beszámolója 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Rudolfné Gräff Mária könyvelőt és Bárány Terézia könyvvizsgálót.  
 
Dr. Németh József: Az Önkormányzat egyszemélyes gazdasági társasága a Kft., fő tevékenysége 
közszolgáltató tevékenység, ennek keretében a sportlétesítmények üzemeltetése, közterület fenntartás, 
település-üzemeltetés. 
 
Schuszter Gergely: A sportcsarnok a Kft. tulajdonában áll, a tanuszodát pedig – ami önkormányzati 
tulajdonában van – 2006. december 7-től üzemelteti a társaság. 
 
Bárány Terézia: A választott könyvvizsgálója a Kft.-nek cégük, a DIAMANT Könyvvizsgáló Kft. 
Átvizsgálták a Kft. beszámolóját, mérlegét és az ahhoz kapcsolódó eredménykimutatást. Minden esetben 
alapbizonylat szintű ellenőrzést végeznek, elektronikusan dokumentálnak mindent. A szükséges 
bizonylatok rendelkezésre álltak. Véleményük szerint az egyszerűsített éves beszámoló megbízható és 
valós képet ad a Társaság 2022. december 31-én fennálló vagyoni és pénzügyi helyzetéről, valamint az 
ezen időponttal végződő üzleti évre vonatkozó jövedelmi helyzetéről. 
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Héder Tamás: A bevételi oldalon a sorokat lehet-e részletesebben kibontani? 
 
Bárány Terézia: Ez a bontás a belső nyilvántartásokban szerepel. 
 
Schuszter Gergely: Ezt rendelkezésre tudjuk bocsátani. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

42/2023. (V. 22.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a határozat 
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja a Dunabogdányi Vízmű és Szolgáltató Nonprofit Kft. 
2022. évi beszámolóját 53 254 eFt mérlegfőösszeggel, 26 499 eFt saját tőkével és 5 534 eFt mérleg 
szerinti eredménnyel. 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a Kft. értesítése azonnal 

 
 
2. napirendi pont: A sportpálya környezetrendezési fejlesztési tervének bemutatása. Tájékoztató a 
Dunabogdány SE működéséről, 2023. évi támogatása 
 

Schuszter Gergely: Idén januárban indult a munka, ekkor ültek le a tervezővel a Dunabogdányi Sport 
Egyesület (a továbbiakban: DBSE) vezetésével a paraméterek lefektetésére. A környezetrendezés mellett 
az épületekre is készült gondolatébresztő rajz. 
Köszönti Torma Sarolta tájtervezőt és Félegyházi András építészt, majd megadja nekik a szót a tervek 
bemutatásához. 
 
Torma Sarolta: A tervezési munka január végén február elején indult. A tervezést megrendelő 
Önkormányzat és a használó DBSE képviselői részéről két konkrét programelem fogalmazódott meg: 
- a jelenlegi salakos edzőpálya átalakítása műfüves felületre (a beadott MLSZ pályázathoz igazodva) 
- gumi burkolatú futókör kialakítása a nagy pálya körül. 
Vizsgálandó, felmerült ötletek voltak még:  
- Padel pálya elhelyezése  
- Teqball pálya  
- Az iskolában elhelyezett sportsziget áthelyezése.  
Ezenkívül minden olyan ötletet és megoldást vártak a tervtől, amely alapul szolgálhat a hosszú távú 
fejlesztésekhez, akár ütemezetten is megvalósítható módon. A fenti igények alapján konzultációra 
alkalmas anyag került átadásra. 
Célként fogalmazódott meg, hogy változatos funkciókat kínáló, kulturált környezetet biztosító rendezett, 
vonzó létesítmény alakuljon ki, amely a helyi lakosságot is szolgálja. A terv rendezett parkolásra is 
javaslatot tesz, bölcsődei kapcsolattal. Külön foglalkozik az épület környezetével. A régi teniszpálya 
területre két felhasználási változatot készítettek. A területen komplex funkciórendszer helyezhető el. 
Részletesen ismerteti és bemutatja a tervjavaslatot. 
 
Félegyházi András: Ismerteti javaslatát az öltöző épület és a szomszédos büfé vonatkozásában. Az 
öltöző épület vonatkozásában az építészeti felmérési tervdokumentációját 2021. decemberében készítette 
el az F - Kéz Kézműves és Művészeti Kft. az Önkormányzat megbízásából. Az öltözőépület előtti 
területen egy árnyas (fedett-nyitott) tér kialakítását javasolja pergolás, kerengős terület kialakításával. A 
büfé épület helyett új épület építése indokolt. A jelenlegi salakos – a tervben műfüves borításra javasolt – 
pálya mellé egy raktár / lelátórészt képzelt el. 
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Schuszter Gergely: A bemutatott környezetrendezési fejlesztési terv egy gondolatébresztő, vitaindító 
anyag, amiről még lehet egyeztetni. A DBSE képviselőivel több alkalommal is egyeztettek a tervkészítés 
során, helyszíni bejárás is volt, javaslataikat, észrevételeiket a terv már tartalmazza. 
 
Dajka Péter: Főépítészi oldalról nézve az egész terület hasznosítás, használat a fő kérdés, melyet a terv 
kellő alapossággal fejt ki, természetesen koncepcionális szinten egyelőre. Emellett fenntartási, 
üzemeltetési oldalról is végig kell gondolni az egyes funkciókat. 
 
Lőrinc Miklós: A DBSE – melynek 2012. év óta elnöke – hét korosztályt tart fenn az U17-ig bezárólag, 
ami közel 200 fős létszámot jelent, legfeljebb 9 korosztályig lehet eljutni. Minden fejlesztést örömmel 
vesznek, ami kapcsolódik a labdarúgáshoz, hiszen ezzel foglalkoznak, de a kiegészítő funkciók is fontosak 
és beleférnek a terület használatába. 
 
Schuszter Gergely: A teniszpálya területe még további átgondolást igényel, a javaslatok jók, de itt még 
lát mozgásteret. Olyan funkciók jöhetnek szóba, amelyek egész napos foglalkozások, nyári táborok idején 
biztonságos sportolásra adnak lehetőséget, ill. a családoknak is több lehetőséget kínál. 
 
Nagy Ákos: Köszönetét fejezi ki a tervezőnek a munkájáért, és a DBSE szakmai részvételéért, jó 
projektkezdet a bemutatott dokumentáció. 
 
* A Képviselő-testület ügyrendi szavazással a napirend második részének - Tájékoztató a Dunabogdány SE működéséről, 
2023. évi támogatása – tárgyalását az utolsó, 5. napirendként folytatja, a többi meghívóban szereplő téma után. 
 
 
3. napirendi pont: A Művelődési Ház nagytermének a szomszédos házat érintő áthallásos zajproblémájának 
ügye 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Liebhardt András igazgatót és Ujhelyi Éva szomszédot. Több alkalommal 
is szerepelt már a téma a Képviselő-testület előtt, a kérdés továbbra is napirenden van, nem egyszerű a 
megoldás. 
 
Liebhardt András: Örülne, ha kialakulna egy olyan megoldás, ami megoldja a problémás helyzetet. A 
kiküldött ajánlatok több, különböző megoldást javasolnak: 

- hangfogó gumírozás 
- limiter (lehetőleg zárható) + megfelelő hangtechnika 
- új rétegrend: függönyözés – OSB – szigetelés (probléma, hogy azon a falon van jelenleg a fűtés) 

Szeretné elkerülni, hogy ráfordít az Önkormányzat egy összeget és aztán mégsem jelent megoldást. 
 
Schuszter Gergely: Sajnálatos módon az elszabaduló energiaárak miatt vált szükségessé a kérdésben a 
fék behúzása és halasztása. Minden felmerült javaslatra történ t ajánlatkérés, ezek között nagy a szórás. 
További probléma, hogy a jelenlegi hangtechnika nem biztos, hogy kompatibilis, ezért van javaslat új 
hangtechnikára is. A legújabb felmerült megoldási javaslat is problémás, mert a szigetelés miatt a régi fal 
vizesedni fog. 
 
Rácz Balázs: A Borsi Gergely által összeállított szakvélemény alapos volt, a legújabb javaslat nem tűnik 
annak. A limiter jó megoldás lehet, sok helyen alkalmazzák, kérdés, hogy mellette kell-e vagy sem 
falszigetelés is. Mindenesetre a legújabb javaslatot nem érzi áttörésnek a megoldás felé vezető úton. 
 
Nagy Ákos: A limiter jó, de pl. a dobot nem fogja meg, szórakozóhelyeken használják. Célszerűnek 
tartaná a limiter kipróbálását rendezvények alkalmával még vétel előtt, erre a célra bérelni kellene ezeket 
az eszközöket. A gumialátét jól működik. Egyetért azzal, hogy a meglévő hangtechnika diszkóra nem 
alkalmas. 
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Liebhardt András: Az akusztikus hangszerek szabadon szólnak, azok jellegükből fakadóan nem mennek 
át a limiteren. 
 
Ujhelyi Éva: Megosztja a képviselőkkel az idei évben szerzett tapasztalatait. A legutóbbi diszkó nem 
okozott zajproblémát, viszont a borverseny és a Borzsongás igen. Felveti, hogy van-e lehetőség a túlsó – 
nem közös – fal elé helyezni a zenekart? 
 
Liebhardt András: Nem véletlenül van a terem úgy berendezve, a menekülési útvonalak a szomszédtól 
távol eső fal felőli oldalon vannak. Megfigyelhető, hogy az élőzenés zenekarok nagyon komoly saját 
hangtechnikával érkeznek, és sok esetben kikötik azt, hogy csak a saját technikájukat használva vállalják 
a fellépést. Ilyen korábban ritkán fordult elő, ma már szinte bevett gyakorlat. 
 
Schuszter Gergely: Az elhangzottak alapján tehát a helyzet összegezve az, hogy a decibelmérő és a 
gumiszőnyeg megoldotta a zajproblémát a korábban gondot okozó diszkók esetében. Ez igazolja a 
Képviselő-testület által megalkotott terembérleti szabályok (40 fő feletti rendezvénynél helyszíni 
felügyelet és zajszint mérése) jogosságát. A zenekarok esetében van még megoldásra váró feladat, az 
esetükben kellene valamilyen határt találni. Egyetért Nagy Ákos javaslatával, hogy a végleges döntés előtt 
mindenképpen néhány próbát tartson az intézmény. 
 
Dr. Hidas András: A falszigetelés, előtétfal építése minden esetben bizonytalanná vált a folyamat során, 
kockázatosnak tartja ebbe az irányba elindulni. Úgy tapasztalja, hogy igénylik az emberek a nagy hangerőt, 
számára is furcsa módon. Így a limitálás marad a legbiztosabb lehetőség a probléma kezelésére. 
 
Schuszter Gergely: Fel kell vállalni azt, hogy nem olyan hangos egy élőzenés rendezvény, meglátása 
szerint nem jelentené a közönség elvesztését. 
 
 
4. napirendi pont: Közútkezelői hozzájárulás iránti kérelmek 
 

Dr. Németh József: Az egyik téma a Dunabogdány Kőbánya-híd felújítása (11-es sz. főút 35+450 km 
szelvény felett), melynek ideiglenes forgalomszabályozási terve megérkezett. Ismerteti a várható forgalmi 
korlátozásokat. A tervben javasolt jelzőőrös irányítás helyett kivitelezési munkálatok ideje alatt az 
útszakaszon jelzőlámpás forgalom irányítást tart szükségesnek. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

43/2023. (V. 22.) önkormányzati határozat 
 

Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Dunabogdány Kőbánya-híd felújítása (11-es sz. főút 35+450 km szelvény felett) megnevezésű 
ideiglenes forgalomszabályozási terv – tervszám: 1724-2. – (készítő: Bokút-Terv Kft.) 
megvalósításához – mint a Dunabogdány, 0172 hrsz.-ú kivett közút – 11-es sz. főút mellett lévő 
kerékpárút ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulást ad a 
következő feltételekkel: 

- A kivitelezési munkálatok ideje alatt az útszakaszon jelzőlámpás forgalom irányítás szükséges! 
- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély 

iránti kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az 
Önkormányzatnál. 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 
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Dr. Németh József: A másik téma egy távközlési torony létesítése, ez közterületet nem érint, 
tájékoztatásul került kiküldésre a dokumentáció, miszerint a Dunabogdány 0177/1 hrsz-ú ingatlanra 
tervez a Vantage Towers Zrt. megépíteni egy 41,5 m magas antennatartó szerkezetet. 
 
 

5. napirendi pont: Tájékoztató a Dunabogdány SE működéséről, 2023. évi támogatása 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Lőrinc Miklós elnököt és Molnár Balázs edzőt, majd megadja nekik a szót 
a tájékoztató ismertetéséhez. 
 

Lőrinc Miklós: A DBSE vezetését 2012. évben vette át, jelentős problémákat örökölt. A működés 
rendbetételével párhuzamosan elkezdte az utánpótlás szervezését. Jelenleg hét korosztály működik már, 
25 mérkőzéssel csapatonként, továbbá csapatonként heti két edzéssel. A téli időszakban a csarnokban 
tartják az edzéseket, amit a TAO-keretből fizetnek. 
A sportpálya július-augusztus hónapban van használaton kívül, ebben az időszakban, ill. télen van 
lehetőség pályakarbantartásra. 
Ismerteti a nagyobb költségtételeket, 2022. év vonatkozásában: 

- buszok üzemeltetése: 1 500 000 Ft (üzemanyagköltség, biztosítás, javítások) 
- üzemanyagköltség: 800 000 Ft buszok, 400 000 fűnyírás 
- karbantartás: 350 000 Ft 
- nevezési díjak: 614 000 Ft 
- biztosítások: 300 000 Ft 
- bankköltség: 160 000 Ft 

Bevételi oldalon az önkormányzati támogatás 900 000 Ft, emellett tagdíjat szednek, valamint a tanuszodai 
gyermekszállításból van saját bevételük. A TAO évente változik, a pályázataik az önkormányzati 
honlapon feltöltésre kerülnek minden évben. 
Éves költségvetési főösszegük kb. 4 000 000 Ft, ehhez jön hozzá a TAO. 
 

Balogh Arnó: A szakmai oldal egyedülálló a környéket tekintve. Hogyan áll az elnökség megújítása? 
 

Lőrinc Miklós: A vezetőséget idén áprilisban kellett újra szervezni a mandátum lejárata miatt. Új 
elnökségi tagok Vörös Dávid, ifj. Spáth Gottfried, és Bonifert Tibor. Az elnökségben Molnár Balázs és 
Lőrinc Miklós van még. Mindenkinek van területe, feladata, hogy ne csak ketten vigyék az ügyeket Molnár 
Balázzsal. Kívülről szívesen fogadnak bárkit, aki felajánlja a segítséget. 
 

Dr. Hidas András: Mit tud segíteni az Önkormányzat? Mi a stratégia? 
 

Lőrinc Miklós: Az első a csapatépítés volt, a szakmai oldal. Cél, hogy hosszú távon meg tudják tartani a 
gyermekeket, ezért legyen hozzá edző, felszerelés, biztosított legyen az utaztatás stb. Most már ezzel 
rendben vannak, jól állnak, ezért van mód továbblépni az infrastruktúra, a környezet fejlesztése felé. 
 

Schuszter Gergely: A DBSE eddig a szakmai, tartalmi részre fókuszált, óvodás kortól építették fel újra 
az egyes korosztályok csapatait. Sajnos kimaradt 10 év az utánpótlás nevelésben. Önkormányzati oldalról 
is most értünk el oda, hogy terület fejlesztése napirendre kerül, a jövőben tehát az infrastruktúra terén 
kell előre lépni. 
 
 
Mivel egyéb kérdés, indítvány nem hangzott el, Schuszter Gergely megköszönte a testületi ülésen való 
részvételt, és az ülést 21:00 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

Schuszter Gergely      Dr. Németh József 
          polgármester            jegyző 


